
 



 

 

 

  
第一天 新加坡~海口                   海口明光胜意酒店或同级 

新加坡-海口    HU748/1210-1540                                              

乘机抵达国际旅游岛美丽的"椰城"--海口市，接机前往 

【海口骑楼老街】约 25 公里 40 分钟，海口骑楼老街是海口市一

处最具南洋建筑风格特色的街道景观。 

{晚餐}-骑楼老街享用晚餐 (*) 

 
第二天 儋州海花岛-三亚【早餐】   海花岛欧堡酒店或同级 

【福山咖啡文化风情小镇】 约 60 公里 60 分钟。海南最美小镇，

中国咖啡第一镇。 

【儋州千年古盐田】约 88 公里 70 分钟车程，有 1200 多年的历

史，这是我国早期的日晒制盐点之一，如今依然保存完好，盐工

们根据海南岛高温烈日的特点，改变过去煮海为盐的方法，永经

过太阳晒干的海滩你傻上的海水过滤制成海盐。 

{午餐}-中华老字号，五代芳华，海花岛沿江饭店享用海南鸡宴 (*) 

【儋州海花岛】约 15 公里 25 分钟，车程历时十二年， 斥资千亿

打造而成的人工岛，号称中国小迪拜倾力打造集主题乐园、度假

酒店、购物美食、会议会展、滨海娱乐、文化演艺等于一体的一

站式国际化度假目的地。打卡双子沙滩、明清建筑风格的商业

街、美食街。 

{晚餐}-海花岛美食一条街享用本地特色晚餐 (*) 

【海花岛灯光秀】表演时间： 20：30 和 21：30 两场 

 

 

 

第三天 海花岛-三亚 【早餐】 三亚湾红树林酒店或同级 

【南山文化旅游区（含电瓶车）】约 220 公里 150 分钟车程是一

座展示中国佛教传统文化的大型园区。尽管南山文化旅游区景点

繁多，但壮观的 108 米海上观音是当之无愧的亮点之一. 

{午餐}-大东海享用本地特色餐 (*) 

【大东海旅游风景区】约 10 公里 26 分钟车程，"水暖沙白滩平"

早已使大东海蜚声海内外，成为冬泳避寒胜地。  

{晚餐}-三亚龙虾鲍鱼海鲜特色餐 (*) 

 

化展示、休闲度假于一体的特色产业小镇。 

{午餐}-三亚疍家海鲜火锅 (*) 

【博鳌海的故事】约 175 公里 180 分钟车程，在天堂博鳌，有一方

时空，让人忘切尘扰。漾起心灵的涟漪；在美丽的玉带滩，有一个

你梦想的地方，面朝大海，春暖花开，她的名字叫“海的故事”  

【观澜湖新城】，观澜湖新城是集娱乐、购物、休闲、餐饮及文化

于一体的大型综合项目。 

 

 

第四天 三亚-海口 【早餐】    海口美兰国际机场酒店或同级 

【海南槟榔谷黎苗文化旅游区】约 30 公里 55 分钟车程，创建于 

1998 年，槟榔谷因其两边森林层峦叠嶂，中间是一条延绵数公里

的槟榔谷地而得名。景区由非遗村、甘什黎村、雨林苗寨、梦想

田园四大板块组成. 

{午餐}-享用本地特色餐 (*) 

【鹿回头公园（含电瓶车）】约 2.5 公里 25 分钟车程，鹿回头山

顶公园主峰海拔 275.1 米。鹿回头因一个美丽动人的传说而得

名。并根据美丽的传说在山上雕塑了一座高 12 米、长 9 米，宽

4.9 米的巨石雕像。三亚市也因此被人们称为“鹿城”。 

{晚餐}-三亚龙虾鲍鱼海鲜特色餐 (*) 

 

行程包含  

交通：全程机场税, 托运行李每人 1 件 23KG，手提行李 7KG ，团体

签证，机上用餐。  

用餐：全程含 4 早餐 8 正餐。 

(*) 行程标注特色餐为 10 人团队以上免费升级餐，不够 10 人将按正

常餐标提供餐   

赠送 ：矿泉水 1 瓶/人/天； 

景点：行程内所含景点首道门票； 

司导服务：专业专职导游服务。 

住宿：当地五星标准酒店，2 人/间。(不可以三个人一间房) 

车辆：海南空调旅游巴士车。  

 

行程不含  

旅游保险, 单房差, 旅行袋, 个人消费， 

导游/司机小费 新币 6 元/人/天。 

推荐自愿自费 ：三亚宋城千古情歌舞秀 (RMB320), , 豪华船游三亚

湾+啤酒/饮料任(RMB250)，直升机飞行（飞行 1 公里，RMB298） 

 

 

 

CHN-HAHAK6 

第五天  三亚-海口【早餐】海口美兰国际机场酒店或同级 

【亚龙湾国际玫瑰谷(含电瓶车)】约 20 公里 38 分钟车程，是以

“美丽 • 浪漫 • 爱”为主题，以玫瑰文化为载体，以玫瑰产业为核

心，集玫瑰种植、种苗培育、玫瑰衍生产品加工销售、玫瑰文 

 

 

第六天  海口-新加坡           HU747/0725-1105       

据航班时间乘车往海口美兰国际机场，搭乘客机飞返美丽家园。 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

DAY01 SINGAPORE – HAIKOU  [Dinner] 

Haikou Mingguang Shengyi Hotel or similar                                         

Direct flight from Singapore to Hainan Island, a bright pearl in the South 

China Sea. Upon arrival, proceed to visit 

[Haikou arcaded streets] is a street landscape with the most Nanyang 

architectural style in Haikou 

 
DAY02 HAIKOU-DANZHOU [Breakfast / Lunch / Dinner]  

HaiHua Island Evergrande Hotel Haihua Island or similar 

[Fushan Coffee Federation Town], It is located on the south side of Huandao 

Expressway, Fushan Town, Chengmai County. The architectural style adopts 

the combination of simple Mediterranean style and rich coffee style. Free 

a cup of Fushan special coffee and special snacks. 

[Danzhou Millennium Ancient Salt Field] With a history of more than 1,200 

years, this is one of the early sun-dried salt production sites in my country, 

and it is still well preserved. According to the characteristics of high 

temperature and scorching sun in Hainan Island, the salt workers changed 

the previous method of boiling seawater into salt, and poured sea water 

with sun-dried beach sand and filtered it to make sea salt. 

[Haihua Island] is a grand masterpiece of Evergrande Group, one of the 

world's top 500 companies. It brings together hundreds of domestic and 

foreign architects. It took 12 years to build it with a cost of 100 billion. It is 

a one-stop international holiday destination that integrates tourism, coastal 

entertainment, and cultural performances. Visit [Wedding Manor] and 

enjoy special food in Haihua Island [Food Street]. 

 
DAY03 DANZHOU – SANYA [Breakfast / Lunch / Dinner]  

Mangrove Tree Resort World Sanya Bay or similar 

[Nanshan Cultural Tourism Zone (Include Buggy)] It is a famous religious and 

cultural site in China. The Nanshan Temple and the 33 Guanyin Temple in 

the scenic spot are both excellent places for worshipping Buddhas. At the 

end of the scenic spot, the 108-meter high Guan Yin of Nanshan cannot be 

missed.  

[Dadonghai Tourist Scenic Area] "Warm water, white sand, flat beach" has 

long made Dadonghai famous at home and abroad, and has become a 

resort for winter swimming. 

 

 

Itinerary Inclusive: 

Transportation: Airport Taxes, 23kg Checked Baggage (1 piece), Hand Carry 

7kg, Group China Visa, Meals on Board  

Meals: 4 Breakfasts 8 Lunch/Dinner  

The special meals marked on the itinerary are free upgrades for groups of 

more than 10 people, and less than 10 people will be provided according 

to the normal meal standard  

Complimentary: 1 bottle/person/day.  

Sight-seeing: Entrance ticket as per itinerary 

Driver & Experience Tour Guide Services 

Accommodation: Hainan Local 5-star Hotel, twin sharing basis. (No Triple 

Sharing Room) 

 

 

 

 

EXCLUDE:  

Travel Insurance, Single Supplement surcharge, Travel Bag, All personal 

expenses,  

Tipping for Tour Guide/Driver SGD6/person/Day 

OPTIONAL TOUR: Song Cheng Romance Show (RMB320),  

Sanya Luxurious Cruise Ride + Free Flow Beer/Drinks (RMB250), Helicopter 

Ride (1KM, RMB298) 

 

 

DAY04 SANYA [Breakfast / Lunch / Dinner] 

Mangrove Tree Resort World Sanya Bay or similar 

[Binglang Gulimiao Minority Culture 5A Tourist Zone (Include Buggy)], 

Founded in 1998, Betel Nut Valley is named after the forests on both sides 

of the valley, with a stretch of several kilometers of betel nut valley in the 

middle. The scenic spot is composed of four major sections: Intangible 

Cultural Heritage Village, Ganshili Village, Rainforest Miao Village, and 

Dream Garden. 

[LuHuiTou Peak Park (Include Buggy)] The main peak of Luhuitou Peak Park 

is 275.1 meters above sea level. Luhuitou got its name from a beautiful and 

moving legend. "Luhuitou" is also famous in the world. And according to 

the beautiful legend, a huge stone statue with a height of 12 meters, a 

length of 9 meters and a width of 4.9 meters was carved on the mountain. 

Therefore, Sanya City is also called "Deer City". 

 
If there is any discrepancy between the Chinese and English itineraries, the Chinese itinerary shall prevail  

CHN-HAHAK6 

 
DAY05  SANYA-HAIKOU [Breakfast / Lunch] 

Haikou Meilan International Airport Hotel or similar 

Yalong Bay Rose Valley With the theme of "Beauty·Romance·Love", with 

rose culture as the carrier and the rose industry as the core, it is a 

characteristic industrial park integrating rose planting, seedling cultivation, 

processing and sales of rose derivative products, rose culture display, 

leisure and vacation. town. 

BOAO SEA-STORY, In Boao, a paradise, there is a time and space that makes 

people forget the dust, and ripples in the soul; in the beautiful Yudai Bay, 

there is a place of your dreams. The place, facing the sea, is warm in spring 

and flowers are blooming. Her name is "Story of the Sea". There are: coral 

houses, old boat benches, horse lanterns, and an old fisherman; there are: 

coffee, fine wine, fisherman's food, and a story about the sea. 

Mission Hills New City, It is a large comprehensive project integrating 

entertainment, shopping, leisure, catering and culture. As the "core" of 

Haikou Mission Hills Tourist Resort, Mission Hills New City is to establish a 

HOPSCA concept in the surrounding facilities of the public golf course. 

 

 

 

DAY06 HAIKOU – SINGAPORE            

Depart from Haikou Meilan International Airport for your pleasant flight to 

Singapore your beautiful homeland. 

 

 


